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大家好，我是乌兰浩特市兴安二小三年二班的。　　Everybody is good, I was in Xingan for two years in Ulanhot City three class two * * *.　　我长着胖胖的...
　　大家好，我是乌兰浩特市兴安二小三年二班的。
　　Everybody is good, I was in Xingan for two years in Ulanhot City three class two * * *.
　　我长着胖胖的小脸，黑黑的头发，大大的耳朵，一双乌黑发亮的眼睛，扁扁的鼻子，还有一张不太爱说话的嘴。
　　I have a fat little face, black hair, big ears, a pair of black eyes, flat nose, and a mouth speaking is not love.
　　我的喜欢游泳、滑滑板、踢足球。我最大的爱好是骑自行车。每到周六，我都要骑着自行车围着大楼转几圈，一会儿快一会儿慢。快的时候，象飞一样，那种感觉很刺激。
　　I like swimming, skating, playing football. My favorite sport is cycling. Every Saturday, I have to ride a bike around the building a few turns, while the fast slow for a while. When the fast, like a fly, that kind of feeling is very exciting.
　　这就是我，一个非常普通的小学生。对了，我还没向大家介绍我的优点和缺点呢!
　　This is me, an ordinary primary school. Yes, I have to introduce our advantages and disadvantages!
　　我的优点是爱帮助他人做事儿，诚实，心地善良，拾金不昧。我的缺点是写字慢，字写得不好看，有时候一边玩一边写作业，学习又不好，上课也不注意听讲。
　　I love the advantages of helping others to do the thing, honest, kind-hearted, returning lost money. Slow writing is my weakness, do not look good, sometimes while playing with the homework, learning is not good, do not pay attention in class attendance.
　　我一定要保持自己的优点，改掉自己的缺点，做一个更加优秀的小学生。
　　I must keep their own advantages, get rid of the shortcomings of their own, do a more excellent primary and secondary school students.
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